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Folketingets Social- og indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og indenrigsudvalg har d. 21. august 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 670 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brigitte Klintskov Jerkel (KF). 

Spørgsmål nr. 670: 

”Hvor mange kommuner har en honoreringsmodel for plejefamilier, der mangler et 

incitament til at barnet udvikler sig positivt?” 

Svar: 

Jeg går ud fra, at der i spørgsmålet refereres til forskellen mellem den klassiske hono-

reringsmodel, hvor honoreringen forhandles løbende, og den honoreringsmodel, der 

bliver kaldt ”gennemsnitsmodellen”, hvor plejefamilierne som udgangspunkt får den 
samme honorering gennem hele plejeforholdet.  

Med hensyn til fordelingen af honoreringsmodeller i kommunerne kan jeg henvise til 

den samtidige besvarelse af SOU alm. del spørgsmål nr. 669. 

 

Med venlig hilsen 

Astrid Krag 

 

Bilag: 

SOU alm. del - svar på spørgsmål nr. 669. 
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